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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 15. juni 2021, kl. 17.30-20.00 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, xx 

Line Bernth 8. a – Julie H. F. Nielsen 5. a 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Lisbet Pedersen, Lisbeth Korsgaard 

Uden afbud: Line Bernth, Julie Larsen 

ORDSTYRER: Maria Øxenberg 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

252- 

Godkendelse af referat fra 12/4 

godkendt  

Orienteringspunkter:   

553- 

Velkommen til Dorte 

Velkommen til Dorte, der er ny viceskoleleder på 

Søndersøskolen. 

 

254- 

 Elevrådet – orientering om elevrådets 

arbejde v/ Dorte 

Fremlæggelse af elevrådets mødetyper og årets 

fokus på FN´s verdensmål særligt trivsel og sund-

hed, samt punkter fra national trivselsmåling, der 

er elevernes talerør i forhold til trivsel i skolen.  

Det er børnenes sted og deres stemme, der skal 

høres dér, men behov for deltagelse af lærere for 

facilitering og guiding.   

Fremmøde fra elevrepræsentanterne svært til be-

styrelsesmøderne. Der er italesættes af dette ved 

næste valg – måske skal følgende scenarier ind-

tænkes; Skiftevis mødedeltagelse – måske to for-

mænd. Kortere tid til deltagelse på møderne. 

 

 

255- 

Konvertering af understøttende under-

visning 

UVM – politisk beslutning om mulighed for at 

omlægge den understøttende undervisning til to-

lærer i kommende skoleår som en trivselsindsats. 

Jan orienterer om, at han traf den beslutningen, at 

vi fulgte dette, da udmeldingen kom i forbindelse 

med opstarten af skemalægningen.   

MED-udvalget bakker beslutningen op. 

Aftalen indbefatter kun mellemtrin og udskoling.   

 

 

256- 

Tilbagemeldinger fra spørgsmål fremsat 

ved tidligere Sb-møder. 

 

Gæsteparkering – bekymring i forhold til mor-

gentrafik. Kæden er taget af, da vi skønner, det 

vil fungere 

Tissemakkere på afd. No.: Er ikke droppet. Det 

fortsætter også i forhold til hygiejne. 

Basis for at højne hygiejne i forbindelse med co-

vid19. Afdel. No halter i forhold til det nye ren-

gøringsselskab og vi indberetter fejl og mangler.  
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Madpakker i køleskabe: bruges alle steder på 

afd. No, det bliver sagt højt om morgenen.  

Afdel. Sø – gribe den gode tradition fra 3.kl. i  

4.kl. Fokus på at anvende de køleskabe vi har og 

inddrage elevrådet i arbejdet. 

Rengøring af køleskabe er vigtig for at børnene 

vil bruge dem, så duksene skal have et medansvar 

for rengøring af disse.     

Legeplads: besøg af legepladsmekanikeren – 

runde omkring reparationer og drømme. 

Spisetid: der er talt om dette og lærerne italesæt-

ter det overfor børnene, at ”nu spiser vi”    

257- 

Nordfynske miljøpris til institutioner 

 

 

Har fået en miljøpris – 10 æbletræer til skolesko-

ven 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

258 - 

Bestyrelsesmøder og kontaktmedlem-

mer til klasserne 2021-22 

Liste med forslag gennemgås – bemærkning på 

mail, navn 

Datoerne godkendes – ændring 26/8 til 18/8 for at 

færdiggøre talepapiret. 

Gennemgang af bestyrelsesmedlemmer til delta-

gelse på årgangsforældremøder og fordeling 

 

X 

259- 

Ansættelsessamtaler den 24/06 - Natur-

fagslærer  

 

 

Opfordring til deltagelse – der kan meldes tilbage.  

Vi melder ud, tidspunktet for hvornår ansættelses-

samtalen skal foregå. 

 

260- 

Talepapir til kommende forældremøder 

 

 

Talepapiret rundsendt – Mikkel tilretter dette. 

Forslag: 

Trafikforholdene på Søndersøskolen optimeret: 

afdel. SØ – helleanlægget, buslommer 

Parkering på afdel. NO 

Reklame for skolebestyrelsesvalg- forår 2022 

Børn cykler 

 

Forældremøder ikke førend efter 18/8 – der skal 

gennemgås talepapiret   

 

 

261- 

Det nye skoleår – sammenlægning af 9. 

og 8.kl. 

 

 

Skemalægning er sket – opgaveoversigterne næ-

sten gennemgået med alle medarbejderne 

Sammenlægning af klasser 

8.årg. Fra 3 klasser til 2 klasser. Forældremøde i 

sidste uge, der gik fint. Har haft en proces med 

personalet om denne sammenlægning, hvor man 

har talt med eleverne førend sammenlægningen 

og har etableret to homogene klasser.   

Jo mere der er talt med forældre og børn, desto 

bedre føles det i maven for alle. Dog har vi en-

kelte forældre/elever vi er i fortsat dialog med,  

 

9.årgang Fra 2. klasser til 1 klasse.  
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Der kan også komme noget godt ud at blive blan-

det på ny, men det er elevtallet der har været sty-

rende 

 

262- 

Coronasituationen 

 

Skolen har ikke været særlig plaget af dette, hver-

ken blandt personalet eller elever.  

SFO og klub åbnet mere op. 

Der kan/må være leg på tværs af årgangen 

Vi kører de skemaer færdige, vi har nu, hvor der 

bruges mere to-lærer. 

Test for elever fortsætter frem til september.  

Man glæder sig til det bliver et almindeligt skole-

liv for vores elever igen. 

Idræt – opmærksomhed til forældrene om dette. 

(obs.badesituation) 

 

 263-  

Evt. 

Lukning af testcenter – har ønske om at bruge vo-

res multisalen. Vi er dialog med forvaltningen.   

Dialogmøde – vi tjekker, om det er for alle.  

 

 

 

Punkt til kommende møde: 

 

Trafikkampagne 

Køleskabe 

Talepapir 

Nyt medlem Chadi 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 18/8 2021 kl. 17.30 – 19.30: 


